
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 21. januar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 650 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).   

 

Spørgsmål nr. 650:  

”Vil ministeren i fortsættelse af samråd 19/01-21 (samrådsspørgsmål AM-AP) oplyse, 

om Statens Serum Institut i perioden 2014-2018 har videregivet biologisk materiale 

eller personfølsomme oplysninger m.m. fra projektet til Stanford Universitetet eller 

andre?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet vurderes ikke at kunne besvares inden for fristen, da der til brug for be-

svarelsen er behov for at indhente bidrag fra Statens Serum Institut. Spørgsmålet vil 

blive besvaret snarest efter, at bidraget er modtaget. Dette forventer jeg at kunne 

gøre primo marts 2021. 

 

Med venlig hilsen 
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